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När ska vi få uppsökande vård!!   
I veckan kom Cancerfondsrapporten som pekade på det faktum att alltfler kommer in 
för behandling försent. Cancerfondens generalsekreterare Ulrika Årehed Kågström  
pekar bl.a. på ”Hur väl rustad är vården att upptäcka cancer tidigt i den strida strömmen 

av patienter som söker för massor av olika problem och sjukdomar? Det vill säga hur väl 
är primärvården rustad för att fånga upp det ökande antalet av cancerpatienter som 
inte får rätt diagnos i tid. Många cancerfall har inga tydliga symptom och när de väl 
uppträder är det tyvärr försent för att få en botande behandling. Det behövs en 
väsentlig förstärkning i primärvården både av resurser och kompetens. Över 70 
procent av alla patienter som får en cancerdiagnos har inledningsvis sökt till en 
läkare på vårdcentralen för sina besvär. Men vad händer sedan?? 
I torsdagens UNT finns ett inlägg av ett gäng politiker som än en gång pekar på att 
styrningen i landstinget måste bli bättre. Vad är nytt på västfronten??  

 
Tänk om Olle som åldras på gården, 
fick besök av ett team ifrån vården 
som snabbt kunde ge      
diagnos på ”pc” 
och behandling likt snabbt som ”Concorden” 


